
Motie: leefbaarheid voor woningbouw

De gemeenteraad van Rijswijk in vergadering bijeen op dinsdag 4 juli 2023.

Constaterende dat:

● Rijswijk tot 2050 naar schatting van het CBS tot 80.000 inwoners doorgroeid;

● We in Rijswijk met de huidige woningbouwprojecten binnen enkele jaren al flink

groeien in inwonersaantal;

Overwegende dat:

● De bereikbaarheid, veiligheid, faciliteiten en daarmee de leefbaarheid steeds verder

onder druk komen te staan;

● Er in verhouding veel woningbouwprojecten in uitvoering zijn enworden aangekondigd

maar plannen omtrent mobiliteit, groen, leefbaarheid achter blijven;

Verzoekt het college om:

● Geen nieuwewoningbouwprojecten te starten voordat er een uitvoeringsplan voor de

leefbaarheid van de stad wordt gemaakt. Dit planmoet bevatten:

○ Eenmobiliteitsplan waarin wordt geschetst hoe Rijswijk bereikbaar blijft in de

toekomst enwelkemaatregelen hiervoor genomenworden;

○ Een plan om het faciliteiten niveau op peil wordt gehouden in relatie tot de

groei van de stad volgens demotie ‘voorzieningen op niveau’;

○ Een scan die de veiligheid in de stad analyseert en rapporteert hoe veiligheid op

peil gehouden kanworden;

En gaat over tot de orde van de dag.
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